

# 香港持續發展研究中心

## 「香港專業服務在一帶一路」專業培訓系列 (二)

### Research Centre for Sustainable Hong Kong (CSHK)

#### “Hong Kong Professional Services in Belt and Road Initiative”

#### Professional Training Programme Series (II)

## From Prospect to Practice – Awakening Hong Kong New Development Opportunities in the Belt and Road

### 從展望到實踐 — 喚醒香港「一帶一路」發展新機遇

Organizer 主辦:



香港城市大學  
City University of Hong Kong  
專業 服務 國際全球  
Professional Creative  
For The World



SusHK  
Research Centre for  
Sustainable Hong Kong  
香港持續發展研究中心

Co-organizer 合辦:



AWAHK  
香港女會計師協會

#### >About CSHK 研究中心簡介

Led by Professor Linda Chelan Li and a cross-disciplinary team of experts, the mission of CSHK of City University of Hong Kong is to conduct impactful applied research in response to real-life sustainability challenges in Hong Kong and the Region. One of the themes of focus is the opportunities and challenges offered by the Belt-Road Initiative (BRI). CSHK works collaboratively with industry, professional services and business sectors, and the government through the innovative platform “Sustainable Hong Kong Research Hub”.

<https://www.facebook.com/sushkresearchhub/>

由香港城市大學公共政策學系李芝蘭教授出任中心總監的「香港持續發展研究中心」CSHK，旨在以應用研究方式應對香港及區域有關現實生活持續發展的挑戰，重點主題之一是一帶一路倡議的機遇和挑戰。我們以「香港持續發展研究樞紐」這個創新的開放平台，與業界、專業服務及商界和政府之間通力合作。

<https://www.facebook.com/sushkresearchhub/>

#### >About the Professional Training Programme Series 培訓系列簡介

Exemplary of the joint collaboration with professional services and industry, the ‘HK Professional Services in Belt and Road Initiative’ Professional Training Programme Series is the flagship programme CSHK jointly organizes with various professional firms and bodies to deepen the understanding amongst the professionals of BRI through experience sharing and reflection, and thereby raise capacity to take advantage of the development opportunities.

作為專業服務與業界合作的模範，「香港專業服務在一帶一路」專業培訓系列是香港持續發展研究中心與各專業機構和團體共同舉辦的旗艦計劃，透過經驗分享及反思，加深專業人士對一帶一路倡議的了解，從而提高把握發展機遇的能力。

日期: 2018年3月13日 (星期二)

時間: 晚上6時30分至8時30分

地點: 香港中環添美道1號中信大廈22樓

安永會計師事務所2201室

對象: 香港專業會計師、學生及有興趣了解或參與一帶一路倡議的公眾人士

語言: 廣東話

費用: 港幣150元正 (香港女會計師協會、香港持續發展研究中心會員及安永員工: \$100;

全職大學生限額優惠: \$50)

持續進修小時: 2小時

#### 課程內容

登記及入座 (6:15pm – 6:30pm)

課程 (6:30pm – 8:20pm)



主持: 巫麗蘭教授

香港持續發展研究中心副總監、  
會計學教授、中國審計及稅務研究專家

立即報名:

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeurWeh\\_GPCz6Kn\\_GJ\\_mOBE\\_r\\_HPT0v0sBK\\_i\\_Ei0hksZjDyNng/viewform](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeurWeh_GPCz6Kn_GJ_mOBE_r_HPT0v0sBK_i_Ei0hksZjDyNng/viewform)



1. 「一帶一路」發展概覽、成就與進展
2. 香港基本情況數據分析 — 與內地的緊密經濟關係
3. 香港「一帶一路」生態圈
4. 安永中國海外投資業務部與引航 — 安永「一帶一路」資訊平台介紹
5. 香港企業投資「一帶一路」的成功案例
6. 問答環節



周昭媚女士  
安永會計師事務所  
中國海外投資業務部全球主管



潘志威先生  
安永會計師事務所  
香港及澳門地區財務交易諮詢服務主管合夥人

總結、致謝及合照 (8:20pm – 8:30pm)

查詢: [info@awahk.hk](mailto:info@awahk.hk)

每名出席者均可獲贈課程出席證書乙張!